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 Београд -- Амбасадор Велике Британије у Србији Денис Киф рекао је да му је драго што
је донета одлука да се део британског јавног сервиса ББЦ врати у Србију.

  "У Британији ББЦ има јединствену позицију да своју политичку независност гради на
томе да их се пођеднако плаше и да им се диве и власт и опозиција", рекао је Киф на
конференцији "Будућност дигиталних вести на Западном Балкану".

  

Он је подсетио да су истраживања показала да лажне вести путују шест пута брже од
истинитих, а сама технологија још увек нема формулу за одбрану од лажних вести. 

  

"Лажне вести изазивају снажне емоције, а када се систематски пласирају, имају за циљ
да изазову конфузију, апатију и друштвени конфликт. Зато је друштвена одговорност
лидера, институција и независних медија огромна. Сразмерна је брзини ширења
дезинфромација", поручио је Киф. 

  

Према његовим речима, рад на унапређивању медијске писмености, стварање окружења
које подстиче културу стварног демократског дијалога, подршка медијском плурализму и
стандардима, јесу корисне мере, али у дигитално доба нису довољне. 
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Он је додао да професионални, дигитални медији и посебно јавни медијски сервиси нису
само посредник, већ и главни бедем одбране јавног интереса и чињеница. 

  

"Дигитално новинарство највиших професионалних стандарда једино има реалну шансу
у борби са дезинформацијама и лажним вестима и зато заслужује наше поштовање и
подршку", казао је Денис Киф.

  

(Бета)
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